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Z  A  P  I  S  N  I  K 

ŠESNAESTE  SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 

 

 

 

 

Datum i vrijeme: 14. siječnja 2019. g. u 10,30 sati. 

Mjesto: kabinet informatike (17). 

Prisutni članovi ŠO: Mario Puharić, Radmila Luketina, Josip Kosović, Mate Maslać i Željko Matić. 

Odsutni: Martina Mutapić (o) i Angela Jović (o). 

Ostali prisutni: Momir Sumić i Tomo Doko, tajnik.  

 

 

 

Sastanak je otvorio predsjednik Školskog odbora Mario Puharić i nakon utvrđivanja kvoruma predložio 

slijedeći  

dnevni red: 

 

1. Zahtjev ravnatelja za suglasnosti 

2. Razno 

 

Predloženi dnevni red su članovi Odbora jednoglasno usvojili. 

 

 

Ad1)  Ravnatelj je prisutne upoznao s ponovljenim natječajem za radno mjesto nastavnika elktro 

predmeta i zatražio je suglasnost za zapošljavanje Čedomila Šimića na to radno mjesto. Kako se na 

natječaj nije javio nitko drugi Školski odbor je da suglasnost ravnatelju za zasnivanje radnog odnosa s 

Čedomilom Šimićem kao zamjenom do povratka s porodiljnog Branke Petrine.  

 

AD2) Pod točkom razno predsjedatelj je upoznao Školski odbor s podneskom Nade Šimić i Tome Doko a 

vezano za nemile događaje koji su se događali u školi na kraju prvog polugodišta. Predsjedatelj je 

pročitao podnesak Nade Šimić i Tome Doko nakon čega je ravnatelj kratko iznio kronologiju slučaja 

krađe  novčanika u zbornici škole i događaja nakon toga. 

Osvrćući se na  podnesak Nade Šimić ravnatelj je obrazložio da su njeni navodi koji se odnose na Tomu 

Doko i Željka Matića apsolutno netočni, jer kolega Tomo nije 21. prosinca uopće bio u prostoru u kojem 

je vršeno presnimavanje snimki kamera za potrebe policije, a Željko Matić je samo odradio tehnički dio 

oko presnimavanja tog materijala. 

Željko Matić je postavio problem kojeg je Nada Šimić priznala u svom podnesku a to je "prisluškivanje" 

razgovora službenih osoba. Željko je potvrdio izlaganje ravnatelja o svojoj ulozi po pitanju snimki video 

kamera. Rekao je da je na traženje policije, odnosno ravnatelja odradio presnimavanje snimki, odnosno da 

je  stavio parametre za snimanje što je trajalo oko 30 minuta i u tom vremenu se nikako nije mogao 

pregledati materijal od tri-četiri sata. 

Tomo Doko je rekao da dana 21. prosinca uopće nije vidio policiju u školi, niti je bio u kontaktu s bilo 

kim vezano za slučaj krađe novčanika i gledanje snimaka kamera. Dapače, taj dan je bio jako loše i oko 

11 sati je otišao na pregled kod doktora u Bašku Vodu.  

 

 



 

 

Tajnik je upoznao članove Školskog odbora s procedurom rješavanja slučaja podneska Nade Šimić i 

zahtjeva za zaštitom dostojanstva kojeg je on osobno podnio. 

 

Nakon rasprave Školski odbor je donio zaključak: 

" Nalaže se ravnatelju da u svojim kompetencijama slučaj podnesaka razriješi do kraja i prema svim 

akterima poduzme odgovarajuće mjere, a da po okončanju policijske istrage izvijesti Školski odbor o 

rezultatima iste." 

 

Sastanka je završen  u 11,00 sati. 

 

 

Zapisnik sastavio:      Predsjednik Školskog odbora: 

 

Tomo Doko                Mario Puharić 


